

Skolebestyrelsesmøde Skoledistrikt Syd

Torsdag d. 06.04.17

Kl. 19.00 – 21.00

Mødested: Hørby Skoleafdeling

| DAGSORDEN | |
|---|--|
| Deltagere | <ul style="list-style-type: none">- Louise Jæger Jeppesen- Lone Haugaard- Preben Hahn Sørensen (ordstyrer)- Henrik Hanghøj- Dan Christiansen- Maibritt Ombo (afbud)- Charlotte Kramme- Thomas Kaptain (afbud)- Mette Hejslet- Ulla Winther- Rene Dehn- Michael Koch Sørensen (afbud)- Henrik Bruun Nielsen (afbud)- Kari Drengsgaard (referent)- Anette Nedermark- Lars Lillelund |
| Kommende mødedatoer | <ul style="list-style-type: none">- 2/5, 19/6, 23/8, 25/9, 26/10, 28/11, 13/12 |
| Kl. 19.00 – 19.05 1. Godkendelse af dagsorden samt punkter til evt. | <ul style="list-style-type: none">- Til punkt 3 siges i denne omgang kun lidt fra Mette, og punktet drøftes igen senere, og punkt 6 udskydes til 19. juni, herefter godkendt- Evt.: kort orientering om evaluering af aldersintegreret undervisning og rullende skolestart |
| Kl. 19.05 – 19.25 2. To – medarbejdere i undervisningen Punktet har to formål; dels en tilbage-melding fra evaluering af den eksisterende ordning med to medarbejdere i undervisningen, dels at drøfte om ordningen skal fortsætte næste år. | <ul style="list-style-type: none">- Ordningen skulle afprøves ½ år og herefter evalueres. Afdelingslederne udtrykker udpræget tilfredshed med ordningen, vil gerne have lov at lave nye ansøgninger, ønsker ikke at det skal være alle skoleafdelinger, men kun der, hvor det giver mening ud fra pædagogiske, didaktiske og faglige overvejelser. Eks. har mellemtrinnet på- Forslag om at lave et princip |

| | |
|--|---|
| | <ul style="list-style-type: none"> - Positive tilbagemeldinger fra personale og forældre - Skemaer genbruges fra sidst og deadlines kendt af afdelingsledere - Skolebestyrelsens beslutter at fortsætte ordningen i hele næste skoleår samt på sigt at lave et princip - Anette laver beskrivelse af foreløbige proces til Lars |
| <p>Kl. 19.25 – 19.55</p> <p>3. Punkt fra Mette Hejslet:</p> <p>”Bestyrelsens fremtid – hvor vil vi hen, hvilke principper vil vi gerne lave, hvordan når vi alt det, vi gerne vil, skal møderne evt være længere, hvordan bliver vi mere synlige....”</p> | <ul style="list-style-type: none"> - Oplevelse af at bestyrelsen har travlt og mange skal-opgaver – ønske om tid til at grave dybere i nogle områder - Mangler overblik – hvor vil vi hen - Hvordan kan vi blive mere synlige, er vi synlige nok på intra og hjemmesiden? - Forslag om mere tid på møderne - De to nye, der skal træde ind i bestyrelsen, ønskes inviteret med til dette punkt d. 19. juni |
| <p>Kl. 19.55 – 20.00</p> <p>4. Ansættelse af ny afdelingsleder på Hørby Skoleafdeling</p> <p>Der skal nedsættes et ansættelsesudvalg</p> <p>DATOER TIL KALENDEREN:</p> <p>d. 18.04.17, kl. 15: udvælgelse til samtaler</p> <p>d. 20.04.17, kl. 16: samtaler (interne)</p> <p>d. 10.05.17, kl. 15: udvælgelse til samtaler</p> <p>d. 16.05.17, kl. 15: samtaler (eksterne)</p> | <ul style="list-style-type: none"> - Henvisning til tidligere udsendte procesplan - D. 10. maj starter kl. 13.00 med tilbagemelding på GARUDA - Samtykke om 2 forældrerepræsentanter til ansættelsesudvalget – Dan Christiansen og Henrik Hanghøj blev valgt |
| <p>Kl. 20.00 – 20.10</p> <p>5. Endelig godkendelse af det rundsendte forslag til princip vedr. skole/hjemsamarbejde</p> | <ul style="list-style-type: none"> - Ikke udpræget enighed, men accept af princippet - Drøftelse af hvordan kommunikeres princippet ud - Drøftelse af lokal udmøntning i lokalrådene – eks. nyhedsbreve, orientering på forældremøder - Drøftelse af plads til forskellighed på de enkelte afdelinger - Princippet er godkendt |
| <p>Kl. 20.10 – 20.45</p> <p>6. Det videre arbejde med værdier</p> <p>1. Respekt (opmærksomhed)</p> | <p>Punktet udskudt til d. 02.05.17</p> |

| | |
|---|---|
| <p>2. Anerkendelse</p> <p>3. Kvalitet</p> <p>4. Tillid</p> <p>5. Ansvarlighed/pålidelighed</p> <p>6. Ærlighed</p> <p>7. Humor</p> <p>Vi drøfter de to første værdier og forsøger at definere, hvordan vi tolker de to ord, således at vi får udarbejdet en fælles definition.</p> | |
| <p>Kl. 20.45 – 20.55</p> <p>7. Orientering</p> <p>a. Ansættelse på Torslev Skoleafdeling</p> <p>b. Lektier i indskolingen</p> <p>c. Status på vejledere i skoledistriktet</p> <p>d. Tilbage melding fra dialogmødet i Sæby</p> | <p>a. Orientering om processen, som var god samt orientering om ny afdelingsleder opstart pr 1. maj.</p> <p>b. Orientering udsættes</p> <p>c. Orientering udsættes</p> <p>d. Orientering om dialogmødet i Sæby. 30 tilmeldt, 15 dukkede op. De 15 var produktive i grupper (efter en rammesætning). De kom med en række udsagn, som herefter blev grupperet i 4 hovedområder. Næste dialogmøde er d. 25. april, hvor der arbejdes videre med de 4 kategorier – hvad skal der til for, at de røde udsagn bliver grønne - Louise melder ud, hvis der er brug flere forældre</p> |
| <p>8. Evt.</p> | <p>Forslag til evaluering af aldersintegreret undervisning og rullende skolestart kommer fra AN til mødet d. 2. maj</p> |
| <p>9. Punkter til kommende møder</p> | <ul style="list-style-type: none"> - Fokus på trivselspolitik - Elevantal de næste år frem |